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Sammanfattning 

Ett medborgarförslag om att sätta upp en låg sarg i Vasaparkens 

isbana kom in till Norrmalms stadsdelsnämnd den 21 januari 2015. 

På stadsdelsnämndens sammanträde den 19 februari beslutades att 

ärendet skulle lämnas över till förvaltningen för beredning. 

 

Förslaget är att en 10 cm hög sarg i gummi eller trä läggs ut på 

valda delar längs isbanan. Vidare föreslås att varje del bör vara 6-7 

meter lång så att två eller tre matcher kan pågå samtidigt. 

Förslagsställaren efterfrågar också små hockeymål. 

 

Det är många skridskoåkare som ska samsas på Vasaparkens isbana 

och förvaltningens målsättning är att alla människor i alla åldrar  

ska ha tillgång till banan. Nämnden har därför valt att ha en öppen 

stor isbana utan hockeysarger och mål eller fångstnät. Enligt 

förvaltningen minskar detta risken för hårt klubbspel och att andra 

åkare trängs undan. 

 

Förvaltningen föreslår att nämnden avslår medborgarförslaget.  
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Bakgrund 

Ett medborgarförslag om att sätta upp en låg sarg i Vasaparkens 

isbana kom in till Norrmalms stadsdelsnämnd den 21 januari 2015. 

På stadsdelsnämndens sammanträde den 19 februari beslutades att 

ärendet skulle lämnas över till förvaltningen för beredning. 

Ärendet 

Förslagsställaren skriver att de på kvällarna brukar spela spontan 

hockey i Vasaparken och menar att puckar åker ut på löparbanan 

och gräsmattan eftersom det inte finns någon sarg. Förslaget är att 

en 10 cm hög sarg i gummi eller trä läggs ut på valda delar längs 

isbanan. Vidare föreslås att varje del bör vara 6-7 meter lång så att 

två eller tre matcher kan pågå samtidigt. Förslagsställaren 

efterfrågar också små hockeymål. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Enligt nämndens verksamhetsmål ska Norrmalms parker utvecklas 

till en gemensam resurs för allt fler invånare. Parkerna ska ge plats 

för både lek, spontant spel och avkoppling.  

 

Det är många skridskoåkare som ska samsas på Vasaparkens isbana 

och förvaltningens målsättning är att alla människor i alla åldrar  

ska ha tillgång till banan. Nämnden har därför valt att ha en öppen 

stor bana utan hockeysarger och mål eller fångstnät. Enligt 

förvaltningen minskar detta risken för hårt klubbspel och att andra 

åkare trängs undan. 

 

Sedan 2007 finns det ett nämndbeslut på att spel med klubbor 

endast är tillåtet klockan 19 till 21. Detta efter en mängd synpunkter 

på att klubbspelet medförde otrygghet på isen. Närmaste isbana för 

öppet klubbspel är Östermalms IP. 

 

Förvaltningen föreslår att nämnden avslår medborgarförslaget.  

Bilagor 

1. Medborgarförslaget 

2. Inkommen synpunkt på medborgarförslaget 


